



NEWS RELEASE

Racquetball Action Heats Up in Ontario: February 6–8



WINNIPEG (February 2, 2026) – Racquetball returns to Burlington, Ontario, this weekend as the National Team Selection Event and Easterns take center stage at Burlington Hall Sporting Centre from February 6–8, 2026.

The National Team Selection Event brings together Canada's top Open Division players, competing for spots on national and international teams for the 2025–2026 season. Running alongside it, Easterns offers competition for all ages and skill levels, giving players from across the country a chance to showcase their skills.

Results from the Open Divisions will determine Canada's representatives at the 2026 Pan American Championships and influence selection for the 2026 World Championships. Top Canadian athletes in attendance include Samuel Murray (St-Basile-le-Grand, QC) and Frédérique Lambert (Montréal, QC), currently Canada's number one ranked male and female players.

Racquetball Ontario, the tournament host, is partnering with Racquetball Canada to provide live coverage of Open Division matches on Facebook and YouTube, with updates, commentary, and results shared across Racquetball Canada's social channels.

Racquetball Canada is thrilled to return to Burlington Hall Sporting Centre (formerly Cedar Springs), a venue with a storied history of hosting national racquetball events, including the 2014 International Racquetball Federation World Championships.

Racquetball Canada thanks Racquetball Ontario for hosting and the Government of Canada for their support in making this event possible. Fans are welcome to attend free of charge or follow the action online.

Draws and results: <https://secure.racquetballcanada.ca/event/racquetball-canada-easterns-winter-national-team-selection-event/1017382/>

Event Details:

What: Winter National Team Selection Event & Easterns

Who:

- 24 Open Division competitors from Alberta, Saskatchewan, Manitoba, Ontario, and Québec, including Canada's top-ranked athletes
- 45 players of all ages and abilities competing in other divisions
- Spectators welcome free of charge

When:

- February 6–8, 2026
- Play starts at 10:00 a.m. ET on Friday, February 6, with Open Division finals on Sunday, February 7. Other division finals will take place later Saturday and on Sunday.

Where: Burlington Hall Sporting Club, 960 Cumberland Avenue, Burlington, Ontario

Why: To select Canada's elite and development national teams, identify athletes for international competition, and provide a safe, enjoyable environment for recreational and developing players

Follow Racquetball Canada on social media for live coverage, updates, and results. All social links can be found in the footer of this email.

About Racquetball Canada

Racquetball Canada is the national governing body for the sport of racquetball in the country. Committed to promoting and developing racquetball from grassroots to elite levels, Racquetball Canada aims to foster participation, organize national and international competitions, and advance

the sports growth across the country. Join our community.

Media Contact:

Jan Hanson

Communications, Diversity & Safe Sport Director

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422



COMMUNIQUÉ

Le racquetball s'anime en Ontario : du 6 au 8 février



WINNIPEG (2 février 2026) – Le racquetball fait son retour à Burlington, en Ontario, ce week-end, alors que l'Épreuve de sélection de l'équipe nationale d'hiver et le Tournoi de l'Est occuperont le devant de la scène au

Burlington Hall Sporting Centre du 6 au 8 février 2026.

L'Épreuve de sélection de l'équipe nationale d'hiver rassemble les meilleurs joueurs canadiens de la division open, qui s'affrontent pour obtenir une place dans les équipes nationales et internationales pour la saison 2025-2026. Parallèlement, le Tournoi de l'Est propose des compétitions pour tous les âges et tous les niveaux, donnant ainsi aux joueurs de tout le pays l'occasion de montrer leurs talents.

Les résultats des divisions open détermineront les représentants du Canada aux Championnats panaméricains 2026 et influenceront la sélection pour les Championnats du monde 2026. Parmi les meilleurs athlètes canadiens présents, citons Samuel Murray (St-Basile-le-Grand, QC) et Frédérique Lambert (Montréal, QC), actuellement classés numéros un masculin et féminin au Canada.

Racquetball Ontario, l'organisateur du tournoi, s'associe à Racquetball Canada pour assurer la couverture en direct des matchs de la division ouverte sur Facebook et YouTube, avec des mises à jour, des commentaires et des résultats partagés sur les réseaux sociaux de Racquetball Canada.

Racquetball Canada est ravi de revenir au Burlington Hall Sporting Centre (anciennement Cedar Springs), un lieu qui a accueilli de nombreux événements nationaux de racquetball, notamment les Championnats du monde 2014 de la Fédération internationale de racquetball.

Racquetball Canada remercie Racquetball Ontario pour son accueil et le gouvernement du Canada pour son soutien, qui ont permis la tenue de cet événement. Les fans sont invités à y assister gratuitement ou à suivre l'action en ligne.

Tirage au sort et résultats : <https://secure.racquetballcanada.ca/fr/evenement/racquetball-canada-easterns-winter-national-team-selection-event/1017382/>

Détails de l'événement :

Quoi : Épreuve de sélection de l'équipe nationale d'hiver et Tournoi de l'Est.

Qui :

- 24 concurrents de la division open provenant de l'Alberta, de la Saskatchewan, du Manitoba, de l'Ontario et du Québec, y compris les athlètes les mieux classés du Canada;
- 45 joueurs de tous âges et de tous niveaux participant à d'autres divisions;
- Spectateurs bienvenus gratuitement.

Quand :

- Du 6 au 8 février 2026
- Les matchs débuteront à 10 h HE le vendredi 6 février, et les finales de la division open auront lieu le dimanche 7 février. Les autres finales de division auront lieu plus tard samedi et dimanche.

Où : Burlington Hall Sporting Club, 960, avenue Cumberland, Burlington, Ontario

Pourquoi : Pour sélectionner les équipes nationales d'élite et de développement du Canada, identifier les athlètes pour les compétitions internationales et offrir un environnement sûr et agréable aux joueurs récréatifs et en développement.

Suivez Racquetball Canada sur les réseaux sociaux pour suivre la couverture en direct, les mises à jour et les résultats.

À propos de Racquetball Canada

Racquetball Canada est l'organisme national directeur de sport qui régit le racquetball au Canada. À titre de membre du Comité olympique canadien, il a pour mission de coordonner, de régir et de favoriser les progrès du racquetball, du niveau de base à celui de l'élite, et ce dans tous les coins du Canada. Nous avons comme vision d'être un sport dynamique et reconnu, pratiqué d'un océan à l'autre par des Canadiennes et

Canadiens de tous âges et de toutes capacités. Joignez-vous à notre communauté dès aujourd'hui!

Pour plus d'informations, veuillez contacter :

Jan Hanson

Directrice des communications, de la diversité et de la sécurité dans le sport

Racquetball Canada

communications@racquetballcanada.ca | 306.502.4422

Join Racquetball Canada! Rejoignez Racquetball Canada!

Join our Social Community!
Rejoignez notre communauté sociale !



Funded by the Government of Canada
Financé par le gouvernement du Canada

Canada

Racquetball Canada | 145 Pacific Avenue | Winnipeg, MB R3B 2Z6 CA

[Unsubscribe](#) | [Update Profile](#) | [Constant Contact Data Notice](#)



Try email marketing for free today!